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Dostavljaju se odgovori na pitanja upućena Agenciji za elektronske komunikacije i poštansku 

djelatnost od strane Vašeg medija dana 24. 02. 2010. godine. 

 

 

1. Šta je bilo sa zahtjevom parlamenta da se plate u Agenciji smanje ? 
 

Skupština Crne Gore 24.saziva, na šestoj sjednici drugog redovnog zasijedanja u 2009. 

godini, dana 17. decembra 2009. godine, donijela je Odluku o usvajanju Finansijskog plana sa 

Programom rada Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2010. 

godinu, SU-SK broj 01-976/61, kojom je, između ostalog,  u članu 2, obavezala Agenciju za 

elektronske komunikacije i poštansku djelatnost da izvrši korekciju zarada članova organa 

upravljanja i izvršnog menadžmenta Agencije do nivoa osnovnih zarada državnih 

funkcionera, počevši od 1. januara 2010. godine, kao i da, do 28. februara 2010. godine, 

dostavi Skupštini korigovani Finansijki plan za 2010. godinu, u skladu sa članom 2 te odluke. 

 

S tim u vezi, Savjet Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost je donio 

odgovarajuće odluke, kojima su, u potpunosti ispoštovane obaveze o smanjenju zarada 

članova organa upravljanja i izvršnog menadžmenta Agencije, i o tome će Skupština Crne 

Gore biti obaviještena u pomenutom roku.  

 

 
2. Ako su smanjene, koliko su smanjene i koliko sada iznose plate članovima Savjeta 

i izvršnom direktoru? 
 

S obzirom da smo u obavezi da obavijestimo Skupštinu Crne Gore o smanjenu zarada, 

ocjenjujemo cjelishodnim, da, prije nego što se Skupština Crne Gore izjasni o korigovanim 

zaradama, o tome ne obaviještavamo sredstva informisanja. 

 



3. U vezi tendera za nabavku monitoring opreme za goniometrisanje sa vozilom i 
opreme za monitoring (vrijednost oko milion eura) molim vas da mi odgovorite na 
pitanje zašto je taj tender ponovo raspisan ako je nedavno jedan poništen? Je li to 
ekonomično u vrijeme krize i u kontekstu nedavnog zahtjeva opetratora da se 
budžet regulatora smanji jer će sve namete prebaciti na građane kroz cijenu 
usluga? 

 
Ne radio se, kako ste naveli u pitanju, o nabavci samo monitoring opreme za 

goniometrisanje. Naime, predmet nabavke su dvije vrste opreme sa dva vozila u kojima se 

takva oprema mora instalirati. Prva partija u ovom tenderu se odnosi na nabavku 

monitoring opreme za goniometrisanje sa vozilom, a druga partija se odnosi na nabavku 

opreme za monitoring GSM/UMTS opsega sa vozilom (uključujući i opremu za mjerenje 

kvaliteta DVB-T emisija). 

 

Osim navedenog, u ovom slučaju radi se o nabavci specijalizovane opreme koju svaka 

evropska, pa i države u našem okruženju imaju. Oprema za goniometrisanje je neophodna 

radi utvrđivanja i lociranja kako izvora radio emisija koji eventualno emituju bez odobrenja, 

tako i domaćih i stranih izvora radio emisija koji izazivaju štetne smetnje i ometaju druge 

korisnike radio-frekvencijskog spektra u Crnoj Gori, a ovo pogotovo imajući u vidu 

frekvencijske opsege koji se koriste za bezbjednost vazdušne plovidbe i pomorskog 

saobraćaja. Kada je u pitanju oprema za monitoring GSM/UMTS opsega, mora se imati u 

vidu da je svrha nabavke ove opreme u koju je, radi ekonomičnosti zajedničke nabavke, 

uključena i oprema za mjerenje kvaliteta DVB-T emisija, mjerenje kvaliteta postojećih 

GSM/UMTS i budućih DVB-T servisa koji se pružaju građanima Crne Gore od strane 

operatora mobilne telefonije i budućih DVB-T radio-difuznih operatora. To znači da ćemo 

time imati mogućnost da utvrdimo da li se korisnicima usluge pružaju u skladu sa tehničkim 

propisima i standardima kojima je određen njihov kvalitet, što u krajnjem određuje da li 

korisnici plaćaju više novca za manji kvalitet. Takođe, nabavkom ove opreme istim 

operatorima se pomaže u utvrđivanju i otklanjanju smetnji koje ovi imaju od strane drugih 

korisnika radio-frekvencijskog spektra. Imajući navedeno u vidu, nabavka ove opreme je 

neophodna u opštem interesu.  

 

U vezi dijela pitanja koji se odnosi na razlog ponovnog raspisivanja predmetnog tendera, 

razlog poništavanja ovog tendera je činjenica da su pristigle ponude bile neispravne saglasno 

članu 69 Zakona o javnim nabavkama, čime se stekao uslov za poništavanje predmetnog 

postupka javne nabavke saglasno članu 72 ovog Zakona.  

 

Inače, sredstva u iznosu od 1.080.000,00 EUR ranije su opredijeljena Finansijskim planom 

Agencije za 2009. godinu koji je usvojila Skupština Crne Gore. Ova sredstva su naplaćena od 

operatora iz njihovog prihoda ostvarenog još u 2008. godini i ista su deponovana na računu 

Agencije i saglasno zakonu mogu biti upotrijebljena samo za te namjene. 

 

Napominjemo da smo u cilju što veće konkurencije prilikom davanja ponuda od strane 

zainteresovanih subjekata, a time postizanja većeg kvaliteta uz i manje cijene, obavijestili sve 

relevantne svjetske firme i njihove zastupnike koji se bave proizvodnjom i distribucijom 

predmetne opreme.  

 



Obaviještavamo vas, da ćemo, kao i odgovore na vaša prethodna pitanja, i odgovore na ova 

pitanja objaviti na sajtu Agencije. 

 

IZVRŠNI DIREKTOR 
Zoran Sekulić 

 


